

## Installationshinweise AirLancer ON-360ag

### Lieferumfang

- 1 x Antenne AirLancer ON-360ag
- 1 x Mastmontagesatz
- 1 x 1m NP-NP Anschlusskabel

### Technische Informationen

Die AirLancer ON-360ag ist eine omni-direktional abstrahlende WLAN-Antenne für die Verwendung in Außenbereichen. Sie ist kompatibel mit dem AirLancer Cable NJ-NP, dem AirLancer SN-ANT Blitzschutz und den LANCOM OAPs der 3xx- und 8xx-Reihen. Eine Nutzung mit LANCOM Indoor Access Points und IAPs ist mit dem separat erhältlichen Adapter AirLancer AN-RPSMA-NJ möglich.

**Hinweis:** Bitte beachten Sie bei der Installation von Outdoor-Antennen unsere Hinweise zum Thema Blitz- und Überspannungsschutz. Diese finden Sie im Outdoor-Installation-Guide auf [www.lancom.de](http://www.lancom.de).

Ausführliche technische Informationen entnehmen Sie bitte dem Datenblatt der AirLancer ON-360ag auf [www.lancom.de](http://www.lancom.de).

## Installation Instructions AirLancer ON-360ag

### Scope of delivery

- 1 x antenna AirLancer ON-360ag
- 1 x pole mounting kit
- 1 x 1m NP-NP connector cable

### Technical details

The AirLancer ON-360ag is an omni-directional WLAN antenna for outdoor use. It is compatible with the AirLancer NJ-NP cable, the AirLancer SN-ANT surge arrester, and the LANCOM OAPs of the 3xx and 8xx series. This antenna also connects to LANCOM indoor access points and IAPs by means of the optional AirLancer AN-RPSMA-NJ adapter, available separately.

**Note:** When installing outdoor antennas, please observe the instructions on the topic of lightning protection and surge arresters. These are available in the Outdoor Installation Guide on [www.lancom.eu](http://www.lancom.eu).

Further information about the technical details of the AirLancer ON-360ag can be found in our datasheet on [www.lancom.eu](http://www.lancom.eu).

### Installation

